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Konstancin-Jeziorna, 14 października 2024r.
Marek Skowroński
Radny Rady Miejskiej
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Składam interpelację w sprawie budowy obwodnicy drogi nr 724.—---—--- L

W szczególności proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

( 1/Jakie działania zostały podjęte w sprawie budowy obwodnicy drogi nr 724 po przyjęciu
przez Radę Miejską stanowiska w tej sprawie na sesji w dniu 25 czerwca 2024r.?

2/Jakie odbyły się spotkania w tej sprawie?

3/ Czy gmina zadeklarowała udział i pomoc finansową w sfinansowaniu projektu tej
inwestycji?

4/Jakie są wyniki tych działań?

W uzasadnieniu dodaję, że budowa tej drogi jest najważniejszą inwestycją, jaką gmina
wspólnie z samorządem wojewódzkim musi zrealizować, aby mogła dalej się rozwijać. Bez
niej nie jest możliwe dopuszczanie dalszych terenów pod intensywną zabudowę.

Odpowiedź proszę przekazać do Biura Rady Miejskiej.

Z(



O
O


